
OBČINA ČRNOMELJ         K točki 13 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo občinskega sveta občine Črnomelj v oktobru 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Stanislav Starešinič: 
1. Z odgovorom RIC Bela krajina, ki se nanaša na karto kolesarskih poti, ni zadovoljen. Ne vidi 

razloga da Slovenska turnokolesarska pot ni vrisana v zemljevid kolesarskih poti Bele krajine. 
 
ODGOVOR: 
»Glede smiselnosti uvrstitve manjšega dela Slovenske turnokolesarske poti na zemljevid kolesarskih 
poti Bele krajine se bomo na prihodnjem sestanku pogovorili predstavniki kolesarskih društev in 
skupaj našli odgovor na to vprašanje.  
 
S spoštovanjem,  
Gregor Jevšček, vodja oddelka za razvoj in promocijo turizma RIC Bela krajina«  
 
Leopold Perko: 
1. Iz odgovora OU glede pobude po sanaciji brvi v Pustem Gradcu je razvidno, da naj bi ob izvedbi 

sanacije brvi čez Dobličico zamenjali še par dotrajanih podnic na brvi v Pustem Gradcu. Zanima 
ga, kdaj to bo, saj ne gre za velik poseg. 

 
ODGOVOR: 
Za sanacijo brvi čez reko Dobličico proti okljuku Kanižarica še nimamo izbranega izvajalca del. Ko bo 
le ta znan in z njim podpisana pogodba, se bomo dogovorili za sočasno zamenjavo še nekaj dotrajanih 
podnic na brvi v Pustem Gradcu.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Branislav Adlešič: 
1. Člani OS smo na seji prejeli odgovor glede vzdrževanja ŠRC Loka, ki pa ni popoln. Na 28. redni seji 

OS je opozoril tudi na mrežo ob košarkarskem igrišču, ki je uničena in nevarna, zato jo je 
potrebno sanirat, da ne bo prišlo do kakšne nesreče/poškodbe. Predlaga postavitev vrat. Tudi 
košarkarski koš je neuporaben, ker visi na eno stran in bi ga bilo potrebno sanirat oz. zamenjat. 

 
ODGOVOR: 
V letošnjem letu bo zamenjan košarkarski koš ter sanirana luknja v ograji. Smiselnost postavitev vrat 
v tem delu igrišča bo še preučena z uporabniki stadiona in bo predmet vzdrževanja v naslednjem letu.  
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU.  
 
Mira Radojčič: 
1. Kaj se dogaja z investicijo javne razsvetljave na Bojancih? Že lansko leto, na prazniku KS, je  bilo 

obljubljeno, da bo le-ta narejena. Vsa dokumentacija je pridobljena.   
 
ODGOVOR: 
Za dograditev in delno zamenjavo javne razsvetljave v Bojancih (kjer je izvedena skupaj s prosto 
zračnim elektroenergetskih omrežjem) je izdelana projektna dokumentacija in podpisane vse 
služnostne pogodbe, ki so potrebne za vgradnjo podzemnih inštalacij in drogov ter priključne omarice 
javne razsvetljave. Projekt je po oceni iz projektne dokumentacije vreden čez 150.000 EUR. 



Žal  pa se je v juniju 2018 zgodilo neurje s točo, ki je občinski proračun dodatno obremenilo in ni bilo 
možno povečati  sredstev  na tej postavki, da bi lahko razpisali to investicijo in dela oddali.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Makadamsko parkirišče pred pekarno nasproti pošte je v katastrofalnem stanju in kot takšno  

kazi videz Črnomlja. Prav tako bi bilo potrebno urediti makadamska parkirna mesta ob platoju 
stavbe Einsiedler. 

 
ODGOVOR: 
Zemljišče pred pekarno nasproti Pošte na katerem se nahaja makadamsko parkirišče je v privatni lasti 
in zato Občina Črnomelj ni (in tudi ne more biti) odgovorna za katastrofalno stanje v katerem se 
nahaja. Za ureditev parkirnih mest ob platoju stavbe Einsiedler (ta pa so v občinski lasti) v letošnjem 
letu sicer ni predvidenih potrebnih finančnih sredstev, se pa zavedamo nujnosti obnove, zato 
namerava Občina Črnomelj ta parkirna mesta urediti v prihodnjem letu.  
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
Branislav Adlešič: 
1. Izza stanovanjskega bloka Cankarjeva ulica 2a je v tleh luknja in postavlja se vprašanje kaj se 

izpod nje skriva, saj tam poteka toplotna kineta. Verjetno prihaja do izpiranja, zato se naj preveri 
kako je z zadevo, da ne bo prišlo do kakšne nesreče.  

 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je vprašanje posredovala upravniku – Terci d.o.o., ki je zadevo preveril na terenu, 
skupaj s predstavniki JP Komunala Črnomelj d.o.o., saj gre za napako na jašku kanalizacije. 
Dogovorjeno je, da se bo zadeva sanirala v mesecu oktobru 2018. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
2. Naj se opravi razgovor z lastnikoma zemljišč, ki so potrebna za ureditev pešpoti v Vojni vasi. 
 
ODGOVOR: 
Razgovore z lastniki zemljišč bomo opravili predvidoma do konec letošnjega leta. 
 
Odgovor pripravila: Županja Mojca Čemas Stjepanovič.  

 
Cvetka Aupič: 
1. Daje pobudo oz. sprašuje ali je možno urediti parkirišče za invalide oz. težje mobilne osebe ob 

stari mrliški vežici v Vojni vasi. Gre za ljudi, ki sami niso sposobni priti od parkirišča do 
pokopališča. Če bi lahko parkirali zgoraj na pokopališču, bi jim tako olajšali pot do groba in tudi 
udeležbi na pogrebih. 

 
ODGOVOR:  
Odgovor JP Komunala d.o.o. Črnomelj je razviden iz priloge št. 1.  
 
Zdenka Vrtin: 
1. Navedla je primer občana, ki je zaradi takšnih in drugačnim razlogov šele sedaj lahko saniral 

streho, ki jo je poškodovalo neurju s točo. Poškodovanih salonitnih plošč ne more oddati na 
deponijo Vranoviči, ker jih javno podjetje ne sprejema več. Zaradi tega je razočaran,  občani pred 
njim so to lahko storili. 
 



ODGOVOR:  
Odgovor JP Komunala d.o.o. Črnomelj je razviden iz priloge št. 1.  

 
Leopold Perko:  
1. V kateri fazi je izgradnja avtobusne postaje in varnostne ograje na Tanči gori? 
 
ODGOVOR: 
Za ureditev avtobusnega postajališča na vozišču lokalne ceste LC Kvasica – Tanča gora in čakališča ob 
cesti smo večkrat poskušali vzpostaviti kontakt preko telefona z lastnikom zemljišča parc. št. 3812 
k.o. Tanča gora. Ker ni bil dosegljiv, smo po navadni pošti poslali prošnjo, da se nam oglasi in se 
dogovorimo za parcelacijo in prenos potrebnega zemljišča v javno last. V nadaljevanju bo potrebno 
izvesti parcelacijo zemljišča, ki je potrebno za čakališče, nato pa v proračunu občine predvideti 
sredstva za ureditev postajališča. Postavitev jeklene varovalne ograje na obnovljen podporni zid ceste 
in zamenjava obrabnega sloja asfalta v Tanči gori je predvidena še v letošnjem letu. Ogled na terenu 
je bil že izveden, izvajalec rednega vzdrževanja LC bo dela predvidoma izvedel v mesecu oktobru. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Ivanka Štukelj: 
1. Opozorila je na luknjo pri kontejnerjih na Ulici Pod gozdom. 
 
ODGOVOR:  
Odgovor JP Komunala d.o.o. Črnomelj je razviden iz priloge št. 1.  
 
Alojz Puhek: 
1. Pri kamnolomu v Dolnjem Suhorju opaža veliko smeti, zato predlaga, da se postavi kakšen koš. 
Tončka Jankovič: 
1. Ne vidi rešitve v postavitvi košev. Tisti, ki nima kulture bo vseeno vrgel mimo koša, kar se  dogaja. 

Tam je potrebna označba prepovedi odlaganja smeti, postavitev kamere in ustrezno 
sankcioniranje kršiteljev. 

 
ODGOVOR: 
Za ustavljanje in odlaganje smeti so ob regionalni cesti R1-2918 Črnomelj – Vinica urejena počivališča, 
vzdrževanje katerih zagotavlja upravljavec ceste, Direkcija RS za infrastrukturo. Na priključku 
makadamske ceste iz kamnoloma Suhor takšno počivališče ni urejeno in ga tudi ni mogoče enostavno 
urediti, ker gre za križišče cest. Smatramo, da je zadosti mest za odlaganje smeti na počivališčih in 
EKO otokih ob cestah, vozniki in sopotniki pa morajo odpadke odlagati na za to predvidena mesta. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU.  
 
Anica Želježnjak: 
1. Posreduje vprašanje občana: Ali je vrtec Črnomelj prejel kakšne donacije (finančna sredstva) in za 

kaj jih je namenil? 
 
ODGOVOR: 
»Spoštovani, Vrtec Otona Župančiča Črnomelj je prejel 11.780€ z namenom donacije TOČA. Ta 
sredstva je nakazalo osem donatorjev. Porabili jih bomo v namen sanacije vrtca po toči. 
 
Lepo pozdravljeni, 
Irena V. Kos - po pooblastilu ravnateljice« 
 
 



2. Kako potekajo priprave na rekonstrukcijo Grajske ceste?  
 
ODGOVOR: 
Za rekonstrukcijo Grajske ulice smo oddali izdelavo projektne dokumentacije, pogodba je bila 
podpisana meseca marca 2018. Projektiranje je v teku, izdelana je idejna zasnova, pridobljeni so 
projektni pogoji po katerih se pripravlja projektna dokumentacija za gradbeno dovoljenje in za 
izvedbo. Projektna dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljenja bo izdelana v letu 2018, za 
tem bomo pristopili k ureditvi lastniških razmerij in po potrebi k spremembam in dopolnitvam 
projektne dokumentacije ter projektu za izvedbo. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Boris Grabrijan: 
1. Predlaga, da se zemljevid kolesarskih poti, ki jo je izdal in založil RIC Bela krajina, TD Vigred 

Metlika in JZ Kulturni center Semič umakne iz distribucije, ker je neprimeren zaradi številnih 
napak. 

 
ODGOVOR: 
»Zemljevid je pripravljalo podjetje Kartografija, ki se profesionalno ukvarja z izdelavo zemljevidov. Le 
to je za osnovo vzelo topografski zemljevid Slovenije, iz preteklih zemljevidov Bele krajine dodalo 
turistične lokacije in oznake ter po GPX koordinatah začrtalo kolesarske poti. 
Kolesarske poti so predstavniki belokranjskih kolesarskih društev prekolesarili in zagotavljajo, da so 
trase poti dobre. Po ponovnem preverjanju smo na karti odkrili nekaj pomanjkljivosti, vendar nikakor 
v obsegu, da bi Zemljevid kolesarskih poti Bele krajine umaknili iz distribucije. Pobudnike popravkov 
ter predstavnike kolesarskih servisov in društev smo že poklicali k dostavi komentarjev, vendar ni do 
danes nobeden komentiral niti ene napake ali poslal popravke. Z vsemi bomo z vsemi v kratkem 
organizirali sestanek na to tematiko.  
 
S spoštovanjem,  
Gregor Jevšček, vodja oddelka za razvoj in promocijo turizma RIC Bela krajina«  
 
2. Občinskemu svetu se naj predloži poročilo o pobrani parkirnini na območju ob reki Kolpi v letošnji 

sezoni. 
 
ODGOVOR: 
Skladno z Odlokom o režimu ob reki Kolpi Občina Črnomelj izdaja dovoljenja za pobiranje parkirnine. 
Odlok ne predpisuje, da bi morali nosilci dejavnosti, ki jim je bilo izdano dovoljenje občini poročati o 
višini pobrane parkirnine. Odlok samo določa v katere namene se pobrana parkirnina namenja.   
V letu 2018 so bila dovoljenja bila izdana naslednjim vlagateljem vlog:  

 Stanki Kuzma s.p., Pobrežje 

 GTM d.o.o., Metlika 

 Pezdirc d.o.o., Griblje in 

 Slavici Šubašič s.p., Novo mesto 
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin in Božidar Brajkovič. 
 
Andrej Beličič: 
1. Glede na razpravo predhodnice predlaga, da se podaljša odvzem salonitne kritine na deponiji 

Vranoviči.  
 
 



ODGOVOR:  
Odgovor JP Komunala d.o.o. Črnomelj je razviden iz priloge št. 1.  

 
Tončka Jankovič: 
1. Prebrala je prošnjo Vere Vardjan: »Ker že leta prosim in se obračam na različne naslove na občini 

in ni do sedaj bilo še nobenega učinka, sem se obrnila na občinski svet. Na spletni strani občine 
sem zasledila, da objavljate napačne podatke o meni in moji dejavnosti. Sporočam vam, da v 
bodoče na vaših spletnih straneh ne objavljate, ker želim sebe in svojo dejavnost sama 
promovirat.« 

 
ODGOVOR: 
Na naslov Občine Črnomelj nismo prejeli nobenega zaprosila gospe Vere Vardjan glede objavljenih 
podatkov o njeni dejavnosti, niti preko navadne pošte niti preko elektronske. Ne glede na to, pa na 
občinski spletni strani http://www.crnomelj.si/ niso nikjer zavedeni oz. objavljeni njeni podatki o 
dejavnosti. Objavljene so le spletne povezave državnih in javnih zavodov na območju občine, in sicer 
na povezavi http://www.crnomelj.si/obcan/javni-in-drzavni-zavodi.  
 
Odgovor pripravila: Bernarda Fabjan, OU. 
 

http://www.crnomelj.si/
http://www.crnomelj.si/obcan/javni-in-drzavni-zavodi
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Datoteka: Dopis 1 

Zadeva: Odgovor na svetniška vprašanja 30 seje OS Črnomel 

Na zadnji seji Občinskega sveta občine Črnomelj so bila pri točki »Vprašanja in pobude članov OS« 

zastavljena naslednja vprašanja oz. pobude članov OS: 

1. Daje pobudo oz. sprašuje ali je možno urediti parkirišče za invalide oz. težje mobilne osebe ob 

stari mrliški vežici v Vojni vasi. Gre za ljudi, ki sami niso sposobni priti od parkirišča do 

pokopališča. Če bi lahko parkirali zgoraj na pokopališču, bi jim tako olajšali pot do groba in 

tudi udeležbi na pogrebih. 

2. Navedla je primer občana, ki je zaradi takšnih in drugačnim razlogov šele sedaj lahko saniral 

streho, ki jo je poškodovalo neurju s točo. Poškodovanih salonitnih plošč ne more oddati na 

deponijo Vranoviči, ker jih javno podjetje ne sprejema več. Zaradi tega je razočaran,  občani 

pred njim so to lahko storili. 

3. Glede na razpravo predhodnice predlaga, da se podaljša odvzem salonitne kritine na deponiji 

Vranoviči. 

4. Opozorila je na luknjo pri kontejnerjih na Ulici Pod gozdom. 

Parkirišče za invalide 

S prometom ob in na pokopališču imamo veliko problemov saj uporabniki v velikem 
številu grobo kršijo pravila pokopališkega reda ter ne upoštevajo prometne signalizacije. 
Tudi ovire, ki smo jih namestili so bile v kratkem času uničene in odstranjene s strani 
uporabnikov. Dobivamo veliko pritožb na račun prometa po pokopališču, vendar bi rad 
poudaril, da kršitelji niso vedno pripadniki romske skupnosti, kot to v pritožbah 
navajajo prijavitelji. Obstajajo tudi druga pravila, ki so vztrajno kršena. Največkrat so 
to: 

 Sprehajanje psov po pokopališču 

 Hoja po gradbišču 

 Parkiranje pred prvim vhodom na pokopališče 

Občina Črnomelj - Občinska uprava 

Trg svobode 3 

SI-8340 Črnomelj 
 
Tel.:  

El. pošta:  
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Datoteka: Dopis 2 

Zato upravičeno sklepam, da tudi, če bi uredili parkirni prostor za invalide pri stari 
mrliški vežici, invalidom ne bi olajšali dostopa, ampak zgolj povečali gnečo in nered na 
samem pokopališču. Dejansko moramo pripraviti fizične prepreke, ki bodo 
onemogočale dostop vsem vozilom. Podjetje JP Komunala kot upravljalec in 
vzdrževalec pokopališče bo imelo s tem največ problemov. Zaradi (ne)kulture 
uporabnikov na žalost ne vidim nobene druge rešitve.  

Za invalide je urejen prostor na parkirišču, ki je najbližje dovozni poti na samo 
pokopališče. Če se bi izkazalo, da je en prostor premalo, bomo uredili še enega. 
Pripomniti velja, da so parkirna mesta za invalide po zakonu rezervirana za osebe, ki 
imajo s strani ustreznih strokovnjakov priznan status invalida.  

Projekt celostne ureditve pokopališča predvideva na mestu »stare mrliške vežice« 
popolnoma drugačno ureditev in tudi dovozna pot v sedanji obliki bo ukinjena. Po tem 
projektu bo dostop brez klancev bo možen z druge strani.  

Če se ozremo po okolici vidimo, da je zaradi kulturno/zgodovinskih razlogov večina 
pokopališč na vzpetinah in obdana z obzidjem. Tudi na modernih pokopališčih ni 
predvideno, da bi se svojci do groba pripeljali z avtomobilom. V Sloveniji ne poznam 
nobenega primera, kjer bi bilo to omogočeno. Tudi Črnomelj ni, oziroma ne bi smel biti 
izjema.  

Sprejem salonitne kritine na PCRO Vranoviči 

Po neurju s točo smo na komunali organizirali brezplačen prevzem salonitne kritine. 
Za to smo dobili dovoljenje od Ministrstva za okolje in prostor in tudi na Cerod-u so bili 
uvedeni ustrezni postopki za deponiranje kritine, ki je prišla v razsutem stanju. 
Neposredno po neurju so nam šle vse inštitucije kot bi se reklo po domače »na roko«. 
Sedaj pa se vsi zopet dosledno držijo črke zakona.  

Glede na pobude občanov je bilo z občino dogovorjeno, da se organizira še ena 
akcija zbiranja te vrste nevarnih odpadkov. Občina je zagotovila dodatna sredstva, mi pa 
moramo pridobiti dovoljenje MOP. Trenutno čakamo odgovor. V kolikor bo le-ta 
pozitiven bomo akcijo (v manjši meri) sprejemanja odpadkov, ki vsebujejo azbest 
ponovili. Vendar tudi v najboljšem primeru ne bomo več smeli sprejemati kritine v 
razsutem stanju, ampak zloženo na palete in ustrezno zaščitene s folijo. Točna navodila 
za pakiranje bomo posredovali. 

Saniranje udarnih jam 

V letošnjem letu smo delno spremenili način saniranja udarnih jam. Opustili smo 
saniranje s tako imenovanim hladnim asfaltom in se dogovorili s podizvajalcem za 
sanacijo s »pravim« asfaltom. Izkazalo se je, da je ta način veliko bolj tehnično in tudi 
finančno učinkovit. Edina slaba lastnost je ne moremo sanirati posameznih udarnih jam, 
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Datoteka: Dopis 3 

ampak večje število naenkrat ter da je potrebno usklajevanje s podizvajalcem. Naslednja 
akcija saniranja udarnih jam je planirana konec oktobra. Takrat bo sanirana tudi jama 
pri EKO otoku na ulici Pod gozdom.  

Za informacijo – lani smo za saniranje udarnih jam porabili 12 ton hladnega asfalta, 
letos že 10 ton vročega asfalta in eno tono hladnega asfalta. Do konca leta planiramo 
porabiti še 20 ton vročega asfalta.  

 

 

Črnomelj,  7. 9. 2018  JP KOMUNALA ČRNOMELJ 
Belokranjska cesta 24a 
SI-8340 Črnomelj 
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Samo Kavčič  Samo Kavčič 


